



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

UNIVERSITY LIBRARY

VIP Borrowing Card Application / Renewal Form

* Surname

* Other Name

Name in Chinese _____ * Card Number _____

Correspondence Address _____

* Contact Telephone _____ * E-mail Address _____

(*) Required field

- I would like to apply / renew the University of Macau Library VIP Borrowing Card.
- Reader's data (such as user account, user account code, patron type, patron name, email address, faculty/unit) will be stored at overseas cloud servers.

I hereby consent to the above terms, and to abide the Rules and Regulations that have been laid down by the Library Committee of the University of Macau.

Applicant Signature

Date

Remarks:

- Please submit the original copy to the Circulation Counter of the University of Macau Library after filling in the application form.
- After receiving the application, the borrowing account will be effective for successful applicant in 2 working days.
- For enquiry:
 - Telephone: 8822 8160
 - Email: lib_circ@um.edu.mo
 - Website: www.library.um.edu.mo

(For Office Use Only)

Remark: _____

Staff

Approved / Disapproved by

Date



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

大學圖書館

VIP 借書證申請 / 續期

* 外文姓名

中文姓名 _____ * VIP 卡號碼 _____

通訊地址 _____

* 聯絡電話 _____ * 電子郵件地址 _____

(*) 必填欄位

- 本人現向澳門大學圖書館 申請 / 續期 VIP 借書證。
- 讀者資料(用戶帳號、用戶帳號代碼、讀者類型、讀者姓名、電郵地址、學院/部門)將儲存在國外雲端服務器。

本人已同意上述條款，並遵守澳門大學圖書館規條。

申請人簽名

日期

備註:

- 填妥申請表格後，請把正本交回澳門大學圖書館流通服務櫃台。
- 圖書館收到申請後，成功申請者的圖書館借閱帳號會在 2 個工作日生效。
- 圖書館查詢:
 - 電話: 8822 8160
 - 電郵: lib_circ@um.edu.mo
 - 網址: www.library.um.edu.mo

(由圖書館填寫)

備註: _____

職員

批准 / 不批准

日期